Famous People of Great Britain

There are many outstanding people in Great Britain. Britain produced statesmen, thinkers, explorers, musicians, writers, scientists and other people who are well known around the world. 

Isaac Newton one of the greatest men in the history of science was born in a little village in the middle of the 17th century. He studded math at Cambridge University. Newton's contribution to physics astronomy and math is so great that, he may be considered the founder of the mordent mathematics and physics. He discovered the law of motion and the universal law of gravitation. He studded the nature of light and colour and came to the conclusion that white colour consists of many different colours known as spectrum. He died when he was 84 and was burred at Westminster Abbey. 

Charles Darwin was born in the beginning of the 19th century. He was a great biologist. He created a new theory of evolution. Once there were only simple organisms living in the seas, hundreds millions of years they have developed to produce all the different kind animals and plants we knew today. 

Michael Faraday was born at the end of the 17th century. He was interested in electricity very much and spent long months studding this strange force. He discovered that electricity passed from the magnet to the wires and cowbell become a strong electric current. So he opened many laws of electricity and magnetism. 

Lord Rutherford the great pioneer of nuclear physics received the Nobel Prize in 1908 for his investigations into decay of elements chemistry of radiated substances. 

Alexander Fleming discovered penicillin in 1929. 

Перевод текста: Famous People of Great Britain 

В Великобритании есть много выдающихся людей. Великобритания произвела государственных деятелей, мыслителей, исследователей, музыкантов, авторов, ученых и других людей, которые являются известными во всем мире. 

Айзек Ньютон один из самых больших мужчин в истории науки родился в небольшой деревне в середине 17-ого столетия. Он обивал математику в Кембриджском Университете. Вклад Ньютона в астрономию физики и математику является настолько большим, что, его можно счесть основателем mordent математики и физики. Он обнаружил закон движения и универсального закона тяготения. Он обивал природу света и цвета и пришел к выводу, что белый цвет состоит из многих различных цветов, известных как спектр. Он умер, когда ему было 84, и шипелся в Вестминстерском аббатстве. 

Чарльз Дарвин родился в начале 19-ого столетия. Он был большим биологом. Он создал новую теорию эволюции. Однажды были только простые организмы, живущие в морях, сотни миллионов лет, которые они развили, чтобы произвести все различные добрые животных и заводы, которые мы знали сегодня. 

Майкл Фарадей родился в конце 17-ого столетия. Он интересовался электричеством очень и провел долгие месяцы, обивая эту странную силу. Он обнаружил, что электричество прошло с магнита на провода, и колокольчик на шее коровы становился сильным электрическим током. Таким образом он открыл много законов электричества и магнетизма. 

Лорд Ратэрфорд большой пионер ядерной физики получил Нобелевскую премию в 1908 по его исследованиям в распад химии элементов излученных веществ. 

Александр Флеминг обнаружил пенициллин в 1929.

